
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 913
I en artikel i Politiken den 6. juli 2014 rapporterede Bryggeriforeningen, at eks-
porten af øl og sodavand til grænsen var faldet, men Fleggaard Holding A/S
redegjorde i en deputation for Skatteudvalget den 4. september 2014 for, at
der ikke var sket et fald i grænsehandlen på disse varer. Kan ministeren op-
lyse, hvilke forhold der gør, at disse oplysninger ikke stemmer overens?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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